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UKRAJINA / RUSKO: Dovolím si vám předložit velmi zajímavé zamyšlení populárního
ruského politologa prof.Dmitrije Jevstafjeva nad ukrajinským sestřelením letadla s jejich
vlastními vojáky, navracenými ze zajetí …

Řeknu na rovinu: ani na okamžik nevěřím, že situace s letadlem s vězni, která se předhazuje jak u
nás, tak na Ukrajině, byla náhodná. Šlo o zcela racionální, účelovou akci. Jediná otázka zní: její
pachatelé.

Dovolím si vysvětlit proč:

Zelenského režim vlastně vede ve skutečnosti tři války současně:

1.         Válku s Ruskem, kde bývalá Ukrajina působí jako demografická základna NATO. To je nyní
zcela zřejmé, nebudeme o tom diskutovat

2.         Válku s vlastním mnohonárodnostním a mnohokonfesionálním národem, ať už to zní jakkoli
pateticky. Ale Zelenského cílem je přece rozemlít na mouku právě tu duchovně pestrou Ukrajinu. A
pokusit se z ní něco upéct (což je nepravděpodobné, ale jeho páni v tuto možnost věří). A jinak se u
moci udržet nedá a silná moc (ne Zelenského, ale prostřednictvím Zelenského) na duchovně pestré
Ukrajině je z principu nemožná: buď hetmanství, nebo atamanství. Zelenskij a jeho páni na Ukrajině
potřebují jiný lid. A potřebují ho rychle. Proto to úsilí o – církevní sjednocení, mobilizaci mas, a očistu
od oligarchů (starců).

3.         Válka uvnitř sebe sama. Mezi různými skupinami podle geneze, krmivové základny, přístupu
k mocenským zdrojům……. Ve skutečnosti jde o válku v trojúhelníku Zelenskij (se Syrským a
veterány ATO*) ) – Zalužnyj (plus Američané a příslušníci Teritoriální obrany), no a – Budanov
(podpořen Brity).

Neuvědomujeme si však, že v rámci této války je i prvek války Zelenského proti svým pánům. Tento
trojúhelník je ovšem jen načrtnutý. Ano, s cílem přežít. V jeho rámci jsou však všechny prostředky
dobré. “Kolektivní Zelenskij” neznamená, že se už nebojí svých pánů, ale na tento strach si už zvykl.
Uhladil se.

V podstatě jsme si začali uvědomovat, že tyto tři války probíhají současně. A dokonce se toho
snažíme využít ve svůj prospěch. Tím ovšem ztrácíme čas. Proč?

Ve všech třech “válkách” jde o přežití. To znamená, že sázky jsou absolutní. Nikde neexistuje ona
pověstná a námi tolik oblíbená “hra s nenulovým součtem” (“hra na remízu” – zjednodušeně řečeno).
Všichni představitelé politického okruhu ukrajinské elity bojují o přežití. Jejich přežití nikdo
nespojuje s Ruskem. Na rozdíl od byznysu, kde se, jak se zdá, skrývají proruské síly. A lokálně se ve
všech třech válkách hraje “hra na zvyšování sázek”, a ta hra se zrychluje. Ani v jedné ze tří válek
není nikdo připraven na jakýkoli kompromis.

A v těchto podmínkách vypadá demonstrativní zničení letadla, jehož trasa byla jasně dohodnuta,
logicky:

https://cz24.news/il-76-u-belgorodu-na-nahody-neverim-video/
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Na dohody kašleme a zasáhneme, koho chceme a kde chceme. Kyjev udělal první krok k
plnohodnotné válce z války-neválky, kterou se snažíme hrát. Je to pro nás signál: to nemůžete. Jste
slaboši, kteří pouštějí do Kyjeva návštěvníky z celého světa a z Boryspilu pouštějí periodická letadla.

Bijeme se do vlastních řad kvůli tomu, abychom zničili jiné. Posiluje se totální povaha konfliktu, který
odráží naprostý nedostatek soucitu (na výraz “empatie” jsem alergický) s “našimi”. Zvlášť když
„Azovci“ zjevně nejsou Zelenského vlastní. Signál pro nás i pro Západ.

No, a samozřejmě je to tvrdý nástroj pro třetí, vnitřní válku: těžko se teď někdo (GUR)**) bude
vzrušovat, že mu přerušil vztahy s našimi speciálními službami. Ledaže by chtěli být označeni za
“agenty” Moskvy.

Problém je v tom, že si neuvědomujeme, že v žádné z “válek” nebudeme moci hrát na “pakt” na
žádné úrovni. Zatím si nedokážeme uvědomit, nebo přinejhorším přijmout totální politickou a
vojensko-politickou (ale díky Bohu ne humanitární) povahu konfrontace. Ve chvíli, kdy si uvědomíme,
že musíme prostě vyhrát, aniž bychom se rozptylovali hrami s nenulovými, téměř nenulovými a
jinými částkami, půjde nám to mnohem snáze. A z dlouhodobého hlediska bude mnohem méně
krveprolití.

Myslím, že podceňujeme odhodlání, s jakým proti nám Západ hodlá bojovat. Podceňujeme zuřivost
našeho nepřítele.
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